



Amplifying Community Voices for Prevention

****Версия на русском языке ниже****

SCOPE Community E-meeting

Developments in PrEP Implementation Issues -

An Update for Community Educators and Advocates

07 JUNE 2023, 12:00 PM to 13:30 PM CET (13:00 - 14:30 EET)

The European AIDS Treatment Group, along with European and local organisations came together to jointly organise and to invite you to a community e-meeting “**Developments in PrEP Implementation Issues - an Update for Community Educators and Advocates**”, which will take place on Zoom, on Wednesday, 07 June 2023 at 12:00 - 13:30 CET (13:00 - 14:30 EET).

Description: This interactive e-meeting for community educators and advocates will provide an update on the latest developments and issues in PrEP implementation. Participants will learn from each other and discuss community preferences, uptake and access issues, as well as advocacy efforts to overcome policy and financial barriers at local, regional and European level. Live interpretation in **English** and **Russian** will be provided. This meeting is part of the SCOPE Project¹.

Below, you can find additional information on the **agenda**.

➤ [Link for registration](#)

To attend the e-meeting, please register [here](#).

➤ **Agenda**

12:00-12:05 CET	Welcome & Introduction	Hirwa Carter Honorée Wolf - <i>SCOPE Community Expert Group Member</i>
12:05-12:25 CET	PrEP and access options	Cindra Feuer - AVAC
12:25-12:40 CET	Belgian study on migrant women access to PrEP	Demart Sarah & Ntunzwenimana Grâce - <i>Plateforme Prévention Sida</i>
12:40 - 13:00 CET	Community access challenges	Amanita Calderon - TGEU

¹ The SCOPE (Strategic Community HIV Prevention Empowerment) project has been developed by the EATG and was made possible through a grant from ViiV Healthcare Europe Ltd.

		Erika Castellanos - GATE
13:00-13:25 CET	Moderated discussion: Existing and potential solutions	<i>Moderator: Aisuluu Bolotbaeva - EATG Combination Prevention Committee Member</i>
13:25-13:30 CET	Closing Remarks	Hirwa Carter Honorée Wolf

Questions about the event? Email: chiara.longhi@eatg.org



Amplifying Community Voices for Prevention

Онлайн-встреча для представителей сообществ в рамках проекта SCOPE

Достижения в вопросах реализации ДКП –

актуальная информация для консультантов и правозащитников из числа сообществ

07 июнь 2023 года 12:00 - 13:30 CET (13:00 - 14:30 EET)

Европейская группа по лечению СПИДа вместе с европейскими и местными организациями совместно организуют и приглашают вас на рады пригласить вас на онлайн-встречу для представителей сообществ «Достижения в вопросах реализации ДКП – актуальная информация для консультантов и правозащитников из числа сообществ», которая пройдет на платформе Zoom в среду, 07 июнь 2023 года, время проведения 12:00 - 13:30 CET (13:00 - 14:30 EET).

Описание: На нашей интерактивной встрече для консультантов и правозащитников из числа сообществ будет представлена актуальная информация в отношении достижений в разработке и реализации ДКП. Участники обменяются опытом и обсудят предпочтения сообществ, вопросы доступа и охвата, а также адвокационные усилия, направленные на преодоление политических и финансовых барьеров на местном, региональном и европейском уровне. На мероприятии будет обеспечен синхронный перевод на английский и русский язык. Данная встреча проводится в рамках проекта SCOPE².

Ниже можно ознакомиться с программой мероприятия.

➤ Ссылка на регистрацию

Для участия в мероприятии просьба зарегистрироваться [по ссылке](#).

➤ Ссылка на регистрацию

12:00-12:05 CET	Приветственное слово и введение	Ирва Картер Оноре Волф - SCOPE Член Группы Экспертов Сообщества
12:05-12:25 CET	ДКП и возможности доступа	Синдра Фойер - AVAC

² Проект SCOPE («Стратегическое расширение возможностей сообществ в сфере профилактики ВИЧ») инициирован EATG и реализуется в рамках гранта ViiV Healthcare Europe Ltd.

12:25-12:40 CET	Бельгийское исследование по доступу женщин-мигранток к ДКП	Демарт Сара и Нтунзвенимана Грейс - Plateforme Prévention Sida
12:40 - 13:00 CET	Сложности доступа для сообществ	Аманита Кальдерон - TGEU
		Эрика Кастеянос - GATE
13:00-13:25 CET	Модерируемая дискуссия: Существующие и потенциальные решения	Модератор: Айсулуу Болотбаева - член Комитета EATG по вопросам комбинированной профилактики
13:25-13:30 CET	Заключительное слово	Ирва Картер Оноре Волф

Есть вопросы по поводу данного мероприятия? Email: chiara.longhi@eatg.org